



دبي للاستثمار
DUBAI INVESTMENTS

Notice:

The following is added to the Agenda of the Notice of the Twentieth Annual General Meeting which will be held at **Dubai Investments House, Park Hall, Dubai Investments Park, Jebel Ali, Dubai** on **Wednesday 13th April 2016 at 4:30 pm**, which was published on 22nd March 2016:

Special Resolution:

“ To consider and approve the authorized capital and specify its value as the sum of AED 8 Billion (AED Eight Billion), as stipulated in Article (6) of the Articles of Association, which amendment is proposed, and authorize the Board of Directors to increase the capital of the Company without the need for furnishing the same before the General Meeting”.

By order of the Board



بأمر مجلس الإدارة

تنويه

يضاف البند التالي إلى جدول أعمال دعوة اجتماع الجمعية العمومية السنوية العشرين، الذي سيعقد في مقر شركة دبي للاستثمار (ش.م.ع)، قاعة المجمع، في مجمع دبي للاستثمار، جبل علي، دبي. وذلك في تمام الساعة 4:30 عصراً من يوم الأربعاء الموافق 13 أبريل 2016، والتي نشرت بتاريخ 22 مارس 2016:

قرار خاص:

" الإطلاع والموافقة على رأس المال المصرح به وتحديد قيمته بمبلغ 8 مليار درهم إماراتي (ثمانية مليار درهم إماراتي) كما هو منصوص عليه في المادة (6) من النظام الأساسي المقترح تعديله وتفويض مجلس الإدارة في زيادة رأسمال الشركة بدون الحاجة للعرض على الجمعية العمومية".



رقم التسجيل . 45672 Register No.

www.dubaiinvestments.com

رأس المال المدفوع: درهم 4,049,542,462 AED Paid-up share capital:

دبي للاستثمار ش.م.ع Dubai Investments PJSC

ص.ب. ٢٨١٧١، دبي، إ.ع.م. هاتف ٨١٢٢٤٠٠ ٩٧١٤ + فاكس ٨١٢٢٣٤٤ ٩٧١٤ +

P.O.Box 28171, Dubai, UAE Tel +9714 8122400 Fax +9714 8122344